
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 9. februar 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 172
I 2020 vurderede DTU Aqua i notat af 9. september 2020 om ”Hjertemuslingefiskeri i 
Limfjorden: Anbefalinger om bæredygtig kvote”, at en kvote på 6.500 ton hjertemuslinger 
i Limfjorden ville være muligt for den førstkommende fiskesæson. Vil ministeren redegøre 
for, hvad der er blevet fisket pr. fiskesæson i Limfjorden af hjertemuslinger siden DTU 
Aquas notat? Og kan ministeren oplyse, om DTU Aqua er kommet med vurderinger af en 
kvote af hjertemuslinger siden 2020?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carl Valentin (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Carl.Valentin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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